
 KABF Bestyrelsesmøde 18-03-2024, kl. 19:00 hos Thomas  . 
 Vil du spise med, så kom kl. 18:00 
 Thomas Skall, Egon Christensen, Poul Erik Andersen, Rikke Højer Pedersen, Nathalie Jensen 

 1. Godkendelse af dagsorden –  Hvem vil skrive referat?  Poul Erik Andersen skriver referat. 

 2. Opstart af skolebigårdene 

 1. eftersyn -og måske lidt arbejdsdag 27. hhv. 28. april?  - hvem leder slagene? 
 Lørdag 27. april i Ejby Poul Erik og måske Thomas. 
 Søndag 28. april på KVL Egon. 
 Planlagte arbejdsdage16.-17. april aflystes gr. det kolde vejr. 

 Materiel og bier: 
 - Bestilt 3 familier til skolebigårdene, Hvordan skal de fordeles? 

 Fordeling besluttes på grundlag af status efter 1. eftersyn 27.-28. april. 

 - Voks-i-lodning – (og nummerering?), Skal der frivillige til? 
 Det skønnes, at der i begge skolebigårde er nok rammer med voks klar til kursistaftenerne frem til kursistslyngningen 8. juni. 
 Nummerering foretages ad hoc af efterhånden som ikke-nummeredede rammer dukker frem fra rammebundterne. 

 Vi kan eventuelt forsøge at indkalde frivillige via nyhedsmails. 

 - Status på kursusforberedelserne? Der er 26 eller 27 tilmeldt lige nu. 
 Der resterer lidt fordeling – de fleste vil som sædvanligt til Frederiksberg. Amager vil ikke tage kursister i år. 

 - Vi har aftalt slyngedag for kursister den 8. juni. Hvem er med der? 
 Vi har aftalt at det sker på Pallefabrikken. Thomas og Rikke vil deltage og Thomas spørger Svend om han vil være med. 

 - Medlemsaftener: Rikke vil skrive til bigårdsledere og i øvrigt lave en vagtplan. 
 Rikke sender indkaldelse ud snarest. 

 3.  DBF-generalforsamlingen, 20. april 2024 i Dalum. 

 Hvem vil med? 
 Thomas Skall og Poul Erik Andersen deltager. 

 4. Bisløjd 2025?  Poul Erik søger om lokalelån på Bakkegårdsskolen for 2024-2025. 

 5. Status på økonomien  (Rikke) 
 Rikke gav en kort orientering – Økonomien ser fin ud. 

 6. Varroabehandling ekstraindsats i KBH 
 Hvad skal vi anbefale vores medlemmer at gøre? 

 Vi føler, at KABF savner udmelding fra DBF. Kun to præparater er godkendte i DK, og ingen af dem forhandles for nuværende. 
 Vi forventer og afventer udspil fra DBF. 

 7. Status hjemmesiden. Facebookgruppen? 

 - Har I set på FB for nylig – Nathalie har flyttet vores FB op på et nyt niveau. 
 Flot arbejde Nathalie. Tak. Udgangspunkt for mere aktivitet på FB. 

 - Slynge udlånskalender? Mon Thomas finder ud af hvilken lokalforening på Fyn der havde løst opgaven? 
 Thomas fortsætter med udlånskalenderen. 

 - Nyhedsmail – skabelon – Det er flot- har alle set det? Jeg har brug for lidt oplæring. 
 Nathalie og Thomas aftaler nærmere om oplæring. 

 - Bestyrelsesreferater og nyhedsmails på hjemmesiden, information på DBF’s kalenderside. 
 Nathalie, Rikke og Thomas samarbejder derom. 

 8. Jubilæumsarrangement?  Har vi  fundet på noget? 
 Nej. Enighed om, at der bør afholdes et arrangement. Kan en primus motor findes i medlemskredsen? I Ejby forefindes telt og grill. 





 9. Eventuelt 

 - Vintermøder 24/25. Vi skal så småt begynde at tænke på foredragsemner. 
 Ja. 

 - Lotte Skovdal, cremekursus. 
 Poul Erik kontakter Lotte. 

 - Familietur? 
 God ide. Hvem arrangerer? Hvortil? 

 - Annoncørerne fra bladet – Har vi opgivet? 
 Rikke gav en kort orientering. Vist ingen tilsagn. 

 - Jeg har måske nyt om DBF og dermed vores hjemmeside. 
 Thomas gav en kort orientering om hjemmesideplanerne hos DBF. Afvent, der er håb. 

 - Næste nyhedsbrev skal vi huske noget om CBR. 
 Ja. CBR foreligger i en helt ny version. Hvert  medlem skal nyoprette sig. 

 Næste møde 20/6 2022  Afholdes hos Egon i kolonihaven. 




